
 

 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

ANPE ES REUNEIX AMB EL SECRETARI AUTONÒMIC I LI PRESENTA LES SEUES 
PROPOSTES DE MILLORA DEL SISTEMA EDUCATIU 

 
 
ANPECV, avalat per la confiança del professorat de la funció pública valenciana atorgada en les 
últimes  eleccions  recuperant  així  la  tercera  posició  com  a  força  sindical  amb  més 
representació,  ve  demanant  des  del  passat  6  de  juliol  una  reunió  urgent  amb  el  Conseller 
d'Educació, Investigació, Cultura i Esport,  Vicent Marzà. 
 
ANPE, s'ha reunit amb el Secretari Autonòmic i li ha presentat les mesures que per al sindicat 
són  urgents  si  es  vol  apostar  clarament  per  una  educació  pública  de  qualitat  i  per  les 
necessàries millores en les condicions laborals del professorat, minvades des de fa ja diversos 
anys. Així mateix, ha volgut deixar clar que és  fonamental acabar d'una vegada per sempre 
amb les retallades. 
 
 
ANPE  ha manifestat  el  seu malestar  per  no  haver  pres  part  de  cap  de  les  decisions  que 
l'Administració està prenent. 
 
Si l'ànim d'aquesta Administració, com ha declarat, és advocar per la pluralitat, el consens i la 
participació,  
 
 
ANPE espera que explique a partir d'ara amb  l'opinió de  tota  la comunitat educativa,  i en  la 
negociació, amb la presència i propostes de totes les forces sindicals. 
 
Pots consultar en la web les propostes. 
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